
STYREMØTE HENNING IL

Dato: 19.06.2023 Deltakere: Tilstede Ikke tilstede
Tid: 2000 - 2130 Leder Per-Ole Austmo X
Sted: Klubbhuset Kasserer Vegard Forbord X

Sekretær Kristin Rannem X
Styremedlem Randi Nilsen X
Styremedlem Trine Axelberg X
Styremedlem Jeanette Holm Reinholdsen X
1. vara Judith Marie Moen X
2. vara Odd Reidar Austmo X
Leder ski Vegard Forbord X
Leder fotball Silje-Adelaide Austmo X
Leder trim Anne Storsve Lund X

Referent Per-Ole Austmo Ressursgruppa Trond Iversen X

Sak: Behandlet: Ansvarlig/frist:
12/23 Godkjenning av innkalling og sakliste

Vedtak: godkjent

Per-Ole

13/23 Godkjenning av protokoll fra forrige møte (18.04)

Vedtak: godkjent uten merknader

Per-Ole

14/23 Faste saker

a) Økonomi 2023

Per-Ole/Vegard





Bankkontoer

Fast status fra gruppene -

Aktivitet, deltagelse og planer.

b) Status fotballgruppa

● Godt samarbeid mellom Henning/Sparbu og det spilles mye fotball, mange

kamper på enkelte lag.

Det er gjennomført barnefotballkvelder med godt oppmøte, og der dommere fra

Henning som har deltatt på dommerkurs via Sparbu og Sørlia har dømt kampene.

Det er en viktig arena for de som ikke vil spille, men dømme fotball og det er

fokus på inkludering av flere.

Det vurderes at årets dopapir dugnad erstattes med digitale skrapelodd.

Det er gjennomført en «uhøytidelig» fotball/leke/sosial dag på Poengtrøa, stor

suksess, godt oppmøte og det gikk med over 5 liter vaffel røre. 40 pers møtte opp

ca, og dette vil gjentas.

● Ressurs gruppa ved Trond iversen ønsker å bli koblet på ved utplukk/ planlegging

av neste års topper.

Det ble forsøkt gjennomført treningsleder kurs, for lav påmelding og liten

interesse gjorde at det ble utsatt. Det vil komme med en dato på tidlig høst og her

oppfordres foreldre / ungdommer å melde seg på, gratis, lærerikt og

motiverende.

St Olavs loppet deltar vi på i år og, det er litt slitsomt å få skaffet nok løpere og en

fare for at det blir deltagelse kun 2 dager. Samarbeid med Sparbu – men likevel er

det vanskelig å skaffe nok folk.

● Allidretten fra høsten blir foreldrestyrt for 1 kl, 2 og 3 får instruktør og det utgår

for 4 klasse og oppover.

c) Status skigruppa



● Dugnads fest gjennomført , god stemning og sosialt arrangement som gjerne flere

må bli med på neste år. Det jobbes med merking/re merking av løyper etc og de

har fått pris på dette.

Det tas sikte på å melde på samme ski renn som tidligere T-A sprint, tomanns

stafett og Bullerås renn

d) Status trimgruppa

● Planlegges dugnad på utstyrsrommet på skolen/gymsalen før skolestart da det er

ankommet en del nytt utstyr.

Meget godt engasjement på Henningtrimmen, over 1800 turer registrert i

konkurranse klassen og mange er og registrert utenfor konkurranse. Det

registreres og mange nye trimmere – noe som er meget positivt.

e) Status bygg og anlegg: Poengtrøa

● Spyling av dreneringsrør på Poengtrøa: fremdeles ikke gjort.

● Toalettene nede skal renoveres: ikke noe nytt

f) Status bygg og anlegg: Henningvola

● Skitrekkbod: “ny” bod flyttes og erstattes.

g) Status ressursgruppa

● God orientering om status på prosjekter, og det er mye som er planlagt og vil bli

gjennomført:

- oppdatering av konkurranse løyper med nye merker, planlagt og vil bli kjørt opp

innimellom

- Flytting av «gammel» kiosk ned til akebakkens bunn og erstatte dagens bod

- Nytt/restaurert infotavle er i ferd med å komme på plass

- møter gjennomført med både etterlatte etter Jon Myhr og «sti» gruppa rundt

Henning vatnet

Ressursgruppa har mandat til å planlegge og gjennomføre sine planer og

minnegaver mm benyttes til formålene.

Det jobbes og med større «prosjekter» eks vis grøfting rundt løypenettet, dette er

en større kostnad der og ressursgruppa jobber opp mot spillemidler,

samfunnsutbytte mm.

h) Status Steinkjer skidrift

● Årsmøte gjennomført - ikke noe nytt.

j) Status Bulleråskomiteen

● Ikke noe nytt.

k) Status turrenn Mokk - Henningvola påska 2024

● Trond Iversen er rennleder.

l) Status e-sport

● Ikke noe nytt.

m) Status “Silverklubb”



● De skal drikke kaffe hver uke på klubbhuset.

n) Sponsor

● Jobber med å få tak i flere sponsorer på lysene på Vola. Inntektene går 50% til

videreutvikling av Vola og 50% går til Henning Lev Vel sitt arbeid med barn og

ungdom i Henning.

o) Dialog med Fjellstyret/Statsskog

● Møte mellom Fjellstyret, Statsskog og Henning IL - tid ikke avklart.

18/22

oppfølging

Henningvola - frisbeegolf og skihopp

Ikke noe nytt her.

Vedtak: Skihopp på Henningvola legges foreløpig på is.

Frisbeegolfbane med “natur”-look: Vi følger opp denne videre.

Vegard/ Per-Ole

09/23

oppfølging

Styrevervkurs

Ikke noe nytt her.

Med bakgrunn i arbeid gjennom “sikkerhetsrådet” for lokalsamfunnene har det blitt
diskutert og snakket om hvordan vi rekrutterer nye engasjerte personer i roller som
styreverv mm. I den forbindelse har det blitt snakket om at lokale organisasjoner på tvers
av interesser kunne gjennomføre kurs/opplæring i styrearbeid for å øke interessen for å ta
del i en organisasjons liv.

Er dette noe vi i Henning IL ser nytte av ?

Vedtak: Vi jobber videre med dette og prøver å gjennomføre et styrevervkurs i løpet av
høsten.

Per-Ole / Vegard

10/23

oppfølging

Bolystarbeidet

Ikke noe nytt her.

● Sju bolystgrupper er i gang i Henning.

Vegard/Per-Ole

11/23

oppfølging

Bygdedag

Ikke noe nytt her.

● Henning IL tar med seg innspillet til Henning Lev Vel.
15/23 Signaturrett

Leder Per-Ole Austmo og kasserer Vegard Forbord bør ha signaturrett for Henning IL.

Vedtak: Leder Per-Ole Austmo og kasserer Vegard Forbord har signaturrett for Henning IL.
16/23 Engasjement og flere medlemmer

Hvordan få til et økt engasjement blant medlemmene og skaffe flere medlemmer til
klubben?
Det ble diskutert og snakket om mange muligheter, hvordan få opp engasjementet hos
flere i dag ?
Forsøk med «gode gamle» dugnadslister vil bli forsøkt på enklere dugnader, dette for å
«tvinge» frem enkelte og inkliudere flere.
Dugnad på sk hytta blir først ute.



Vi er et meget «lavkost» klubb som driver bredde aktiviteter og ønsker således så god
oppslutning som mulig.
Saken settes opp og til senere møter og det oppfordres til å jobbe med rekruttering i alle
gruppene.

Møteplan
(for
hovedstyret)

Styremøte i hovedstyret

25. sept - Klubbhuset kl 2000 - 2130
27. nov - Klubbhuset kl 2000 - 2130

Saker til behandling på neste møte:

-

Vedlikeholdsplan

Hva skal gjøres? Hvem skal gjøre? Frist

Skitrekkbua må vatres Dugnad 2023

Elektrisk anlegg skitrekkbu må gåes over Petter Joakim Heistad 2023

Maling av skihytta Fridtjof 2023

Ny infotavle ved skihytta Fjellstyret/Ressurs gruppa 2023

Klubbhuset gjøres ferdig Dugnad 2023

Skihytta - nytt kjøkken Dugnad


